
Van:
Aan:
Onderwerp:
Datum:

Griffie3
zorgen kindveiligheid eilandstraat 20 
dinsdag 6 februari 2024 20:20:15

Beste Gemeente Papendrecht,

Aansluitend op wat mede straat bewoners allang aan het doen zijn wil ik me onder andere 
aansluiten bij eerdere verzoeken en bezwaren:

Omschrijving: Kruising Eilandstraat, Beatrixgantel, Beatrixstraat. ICM Beatrixstraat, Havenstraat 
en Julianastraat. De Kruising Eilandstraat, Beatrixgantel icm Beatrixstraat is in de laatste jaren na 
verandering (vernieuwing) alleen maar verslechterd wat betreft veiligheid. Ik mag spreken 
namens de gehele buurt, kinderen uit onze wijk die op de fiets naar school gaan ervaren zeer 
regelmatig gevaarlijke situaties. Ook wij als bewoners uit de wijk ervaren dit regelmatig, of het nu 
is als wandelaar naar de meent. Waar je voorrang zou moeten krijgen omdat het een woonerf 
betreft. Of met de auto omdat bochten worden afgesneden en veel te hard gereden word. 
Woonerf toch?? De vraag uit de wijk of hier iets gedaan kan worden? A: de kruising Eilandstraat, 
Beatrixgantel, Beatrixstraat. B: over het gehele Eiland word erg hard gereden. Veelal tijden start 
werktijden van Fokker maar ook tijdens voetbal avonden Slobbengors. Het betreft ons allemaal, 
maar vooral de kinderen. Is het mogelijk dat het hele Eiland als woonerf gemarkeerd kan worden 
en er meer controle komt?

Uiterste afhandel datum: 14 mei, 2023

Omschrijving: Geregeld hard rijden door auto's/ bestemmings verkeer voetbal/ Fokker. Geregeld 
word er tijden begin en einde werktijd erg hard en onveilig gereden op de Julianastraat, 
Havenstraat en Eilandstraat. Eerder al meerdere keren melding gemaakt bij de gemeente maar er 
word geen gehoord aan gegeven. Nu de vraag of er net als aan het begin van het Bolwerk een 
markering kan komen voor onze kinderen? Een woonerf is blijkbaar niet mogelijk want stel je voor 
dat er een bord vervangen moet worden.. hopelijk.word er nu wel gehoord gegeven gemeente 
Papendrecht!!! Uitbreiding van Fokker is allemaal geen probleem, die krijgt de vergunningen wel 
maar aan de bewoners rondom word geen gehoord gegeven!!

Uiterste afhandel datum: 28 december, 2023

Namens mijzelf: 

Ik hoop dat we met elkaar tot oplossingen kunnen komen waarin de straat veiliger wordt en GKN 
tot bewegen aangezet kan worden.

Onze kinderen zijn inmiddels 4,5 en 6,5 en kunnen nog niet zelfstandig buiten spelen vanwege
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het verkeer.

Mijn voorstel is een aantal vierkante plantenbakken ter hoogte van de geplante bomen op de 
rijbaan zoals ze in Sliedrecht de dijk hebben “afgeremd”.

Daarnaast kunnen de tourin bussen gemakkelijk keren op het terrein bij het “hoge” stuk of het 
terrein bij de ophaal brug aan de voorkant of het open terrein op het midden, het is te doen 
wanneer GKN dit ook “wil”.

Daarnaast kunnen we ook nergens terecht met het feit dat er in de wilhelminastraat weer 
duidelijk herhaaldelijke pogingen tot inbraak zijn geweest, borden met whatsapp buurtpreventie 
zouden geplaatst kunnen worden.

Dit zijn allemaal voorstellen die op korte termijn uitgevoerd kunnen worden en praktisch geen 
geld kosten.

Tot donderdagavond,

Met vriendelijke groet,


